
  

  Skolebestyrelsesmøde d. 26. oktober 2020 kl. 18.00-20.00 
  Mødet afholdes på Odden Skole, Skoletoften 7, 4583 Sj. Odde 
 
   
 

Dagsorden 
 

Referat 

Deltagere: 
Maj Lyck Houmann, Anette Pries Jensen, Hanne 

Pilgaard, Katrine B. Øxenholdt, Lena Olefir, Jon 

Sanders, Naomi L. Kildegaard Holm, Lars Levin 
Andersen, Vibeke Friis Nielsen, Rikke Andersen, 

Kristine Berg, Malene P. Hinrichsen, Sonja Olsen, 

Eva Aabjerg, Morten Ishøy, Stine Heskiassen, 
Anne Hylstofte, Bettina Hansen Schou, Mikkel 

Thorsøe Madsen og Sigurd Brønnum 

 
 

Afbud:  
Naomi er stoppet i bestyrelsen, hendes datter går 

ikke i Nykøbing længere. 

 
 
Tilstede: Sonja, Anette, Jon, Clara, Sigurd, Malene 
Hinrichsen, Hanne, Lars, Vibeke, Kristine, Morten, 

Rikke, Anne, Linea(elevråd) 

Godkendelse af referat  
 

Godkendt 

Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt 

83. Nyt fra Skoleleder 
v. Sigurd Brønnum 

 

Kommunikation i forhold til valgfag. 

Forældrene har oplevet en mangel på information 
omkring valgfagene og derfor arbejdes der generelt 

på, at gøre kommunikationen og informationen bedre 
på Odden, Nykøbing og Egebjerg skole. 

 

Forældrekontakt og forældreinddragelse skal være 
ens på de forskellige matrikler.  

Information skal gives i god tid.  
Vi er i gang med at ansætte medarbejdere. 

Ingen julefrokost for medarbejderne i år pga. Covid-
19. 

Der kommer snart noget ud omkring Covid-19 i for-

hold til nye retningslinjer. Sigurd melder ud så snart 
han ved noget nyt. 

 

84. Nyt fra skolebestyrelsesformanden 
v. Kristine Berg 

 

Kommunikation har været en overvejelse siden sidst. 
 

Interkulturelle møder i folkeskolen – forslag til et op-
læg. (Bog: Farvet forventninger) Laila Colding Lager-

mann. 

Kristine og Sigurd taler videre om et oplæg. 
 

Har talt med flere forskere inden for pædagogik i for-
hold til dannelse af nye 7. klasser samt trivsel for ele-

verne i folkeskolen. (Katrine Justenborg vil gerne 
komme ud og lave noget forskning i forhold til triv-

sel) 

 
 



 
 

2/3 

85. Nyt fra Odden. 
Afdelingsleder giver en kort status.  

 

 

Anne, Linea og Clara: 
Elevrådet har talt om at have nogle pauser inden for 

samt at 6. klasse kan få et område som kun er deres. 

Elevrådet har besluttet, at man ikke må have mobil-
telefoner i løbet af dagen.  

Kristine skal med til det næste elevrådsmøde på Od-
den Skole. 

Anne og Clara: Fælles vision for skolen og dagtilbud. 

Alt personale har været samlet og arbejdede ned i en 
fælles vision i forhold til, hvad er et godt børneliv på 

Odden? Fælles traditioner og aktiviteter på tværs af 
skole, SFO og dagtilbud – et fælles årshjul. 

Årshjul for overgangen fra børnehave til skole.  
Geopark projektet er et stiprojekt - en sti over vandet 

med poster. Odden skole og dagtilbud har fået 

60.000 kr. fra Nordea fonden. Odden vil også gerne i 
samarbejde med dem, som har lavet undervands-

stien.  
Børnene skal få kendskab til og blive stolte af deres 

eget område. Geopark stien skal ligge på nettet, så 

alle kan benytte stien. 
Børnehaven og vuggestuen er grønne spire og skolen 

arbejder forsat som grøn skole med grønt flag, og 
derfor håber man, at der til sommer bliver to grønne 

flag i stedet for et. 
Odden er verdensmålsskole, man forpligter sig til at 

arbejde med verdensmålene. 

Børnehaven og vuggestuen arbejder med pædagogi-
ske læreplan, der arbejdes med leg. Vuggestuens fo-

kus er på at følge børnenes spor samt indretning i 
forhold til legeområder. 

Børnehaven arbejder med, at alle børn er en del af 

fællesskabet og legen. 
Skolen arbejder med trivsel og medbestemmelse. 

Der arbejdes med læsning og fagligt løft. 
 

86. Henvendelse fra forældregruppe 6. 
årgang. 
v. Kristine Berg 

 

Henvendelsen er blevet behandlet. 

Kristine og Sigurd vil holde møde med 6. klasses for-
ældrene. En dialog i forhold til tankerne, fagligt un-

derbygget og baggrund for dette princip. 
Beslutningen er lagt ud den 07.01.20 ved princip på 

aula samt et opslag i AULA til Nykøbing, Odden og 

Egebjergs forældre og personale. 
Princippet ligger også på skolens hjemmeside. 

Nogle forældre har ikke været klar over dette princip, 
og derfor er der måske en større modstand. 

Der var en lang debat i forhold til princippet, om det 

skal fastholdes eller udskydes et år. 
Beslutningen er, at der holdes fast i princippet for de 

kommende 7. klasser. 
 

87. Indsatser i skolebestyrelsen. 
Indleder: Kristine og Sigurd 
Punktet udsat ved sidste møde. 

 

Udsat 
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Forventnings afstemning i forhold til hvilke indsat-
ser vi skal arbejde med i skolebestyrelsen: vi drøf-

ter kommende indsatser og måder hvorpå vi kan 

samarbejde om disse. 

 

88. Principper. 
Indleder: Kristine  
Punktet udsat ved sidste møde 

 

Kristine vil på mødet komme med et oplæg til 
hvordan vi fremadrettet kan arbejde med princip-

perne og hvilken struktur der vil være for arbej-
det. 

På mødet oplister vi alle de principper vi har god-
kendt og ikke godkendt – samt forslag til nye. 

Vi udvælger de principper vi vil arbejde med samt 

en prioritering af rækkefølgen   
 

Oversigter tidligere fremsendt 

 

Udsat 

89. Fælles ferieplaner for elever i 
skoleåret 2022-2023 til høring 
Børne- og Uddannelsesudvalget behandlede på 
deres møde d. 6. oktober 2020 forslag til ferieplan 

for eleverne i skoleåret 2022-2023. 
 

Udvalget har godkendt at sende forslaget i høring. 

Høringsfristen er den 3. november 2020 kl. 
12.00. 

 
Høringsparterne er følgende: 

 

• Skolebestyrelserne 

• MED-udvalgene på skolerne 

• De faglige organisationer: DLF, BUPL og 
FOA 

 
./. Forslag til fælles ferieplan 2022-2023 
 

Der ligger en skjult besparelse ved at indføre lukke 

dage før jul i SFO, det er kun i år det er sådanne, der 
har ikke tidligere været lukket i disse dage i SFO. 

 

EVT. 
 

Intet 

Punkter til de kommende møder:  
 

 

 

Næste møde:  
 

OBS! 

Der er ændret mødedag fra november til december! 

Ny mødedatoer: 

• Onsdag den 2. december Egebjerg skole 

 

 
 
 

 


